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Vragen van het lid Tellegen (VVD) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Steeds meer mensen willen euthanasie, 
kliniek kan de vraag niet aan» (ingezonden 15 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Steeds meer mensen willen euthanasie, 
kliniek kan de vraag niet aan»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat mensen erop moeten kunnen rekenen dat zij tijdig 
geholpen kunnen worden als hun eigen huisarts principiële bezwaren heeft 
dan wel wanneer er sprake is van een complex verzoek? 

Vraag 3
Welke oorzaken zijn er aan te wijzen voor de bestaande wachtlijsten? Kunt u 
dit per regio specificeren? 

Vraag 4
Ziet u een toename in het aantal artsen dat principiële bezwaren heeft bij het 
uitvoeren van euthanasie? 

Vraag 5
Kunt u inzicht geven in het aantal complexe euthanasieverzoeken die artsen 
niet kunnen of willen behandelen? Op welke wijze ontwikkelt het aantal 
complexe verzoeken zich de laatste jaren? 

Vraag 6
Wat is uw reactie op de groei van het aantal verzoeken bij de Levenseindekli-
niek en het streven van de Levenseindekliniek het vangnet te zijn voor de 
echt complexe euthanasieverzoeken? 

Vraag 7
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat deze tekorten worden teruggedron-
gen, zodat mensen die een euthanasieverzoek hebben niet maanden hoeven 
te wachten totdat hun aanvraag in behandeling wordt genomen? 

1 https://www.rtlnieuws.nl/nederland/steeds-meer-mensen-willen-euthanasie-kliniek-kan-vraag-
niet-aan
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Vraag 8
Welke alternatieven ziet u, op korte termijn, om deze mensen toch van dienst 
te kunnen zijn? 

Vraag 9
Op welke manier gaat u stimuleren dat artsen dit werk beter uit kunnen 
voeren naast hun huisartsenpraktijk?
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